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INTERPELLÁCIÓ 
(SzMSz 53.§) 

„53.§ (1)" A képviselő jogosult önkormányzati ügyben a polgármesterhez, az 
alpolgármesterhez és a bizottság hatáskörével összefüggésben a bizottság elnökéhez 
interpellációt intézni. Közigazgatási hatósági ügyben interpellálni nem lehet. 

Bodó Miklós 

Az interpelláció tárgya: A kerületi utak felújítása 2010-2018. között 

Az interpellált neve: Tóth Imre Alpolgármester úr 

A Képviselő-testület ülésének időpontja: 2018. március 27. 

Az interpelláló aláírása: 

Az interpelláció benyújtásának időpontja: 2018. március 20. ÁO 1'.!e.. 

Átvev~ 

Az interpelláció tartalma 

Tisztelt Alpolgármester Úri 

Az elmúlt időszakban - nyilván a kampánynak is köszönhetően - sok figyelmet kapott a kerületi 

közutak borzalmas állapota. Ez a kérdésfelmerült az utolsó testületi ülésen is a költségvetés 

tárgyalásakor. Az ezzel kapcsolatos Facebook posztunk meglehetősen heves reakciót váltott ki a 

lakosságból. 

A baloldal folyamatosan azt mondja, hogy 2010-2014. között semmi nem történt, míg a Fidesz azt, 

hogy 2014-2018. között nem történt semmi. 



Lehoczki Ádám képviselőtársunk hozzászólásában jelezte, hogy a 2015-2017. közötti költségvetésben 

is minimális összeg került betervezésre például az 1-es körzet valóban borzalmas állapotban lévő 

útszakaszok felújítására . 

A fentiek alapján az alábbi kérdéseim vannak: 

1., Mekkora összeg került betervezésre utak felújítására a 2010-2018. közötti időszakban? 

2., Hány kilométer útfelújítás valósult meg a 2010-2018. közötti időszakban? 

3., Mekkora forrást biztosított a Főváros a saját fenntartásában lévő utak felújítására a 2010-2018-as 

időszakban? 

4., Ezen útszakaszokból hány kilométer újult meg ebben az időszakban? 

5., Hány - ezzel kapcsolatos - módosító indítványt nyújtott be a Fővárosi Közgyűlésben a mindenkori 

fővárosi képviselőnk, és ebből mennyit fogadott el az aktuális többség? 

A fenti adatokat kérem szíveskedjen éves bontásban megadni. 

Várom megtisztelő válaszát! 

Jobbik Magyarországért Mozgalom 


